
 

 

Besluitenlijst Agendacommissie 

Datum 14-10-2019 

Tijd 18:30 - 19:30 

Locatie Gemeentehuis Barneveld, Zaal Voorthuizen K 1.33A (voorste gedeelte) 

Voorzitter Burgemeester dr. J.W.A. van Dijk 

Toelichting  

 

  

1 

 

Opening 

 

Besluit 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Toelichting 

Aanwezig: alle deelnemers zijn aanwezig, waarbij Arjan Westerneng wordt 

vervangen door Maarten Schipper en Judith van den Wildenberg door Shane 

Lasscher. 
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Besluitenlijst agendacommissie 

 

Besluit 

De besluitenlijst van 9-9-2019 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Terugblik op raads- en commissievergaderingen 

 

Besluit 

Als publiek zich op ongepaste wijze gedraagt en de voorzitter reageert hierop 

naar de mening van een lid niet alert genoeg, dan kan dat lid een schorsing 

vragen om dit met de voorzitter te bespreken. 

De leden blijven binnen hun fracties aandacht vragen voor het niet in de 

raadsvergadering herhalen van de inbreng in de commissies. 

 

Toelichting 

De voorzitter hoort minder vanaf de tribune dan sommige leden. Het is niet 

wenselijk publiekelijk een discussie te voeren over wat wel en niet 

geaccepteerd kan worden. 
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Lijst van ingekomen stukken 
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Besluit 

Geen bijzonderheden. 
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Raadsvergadering en verschillenanalyse 

Op de agenda staat (jaarlijks in november) het raadsvoorstel ‘Onderwerpen 

Lange Termijn Agenda’. 

 

Doel hiervan is de onderwerpen voor (in ieder geval) de agenda van de raad 

voor 2020 vast te stellen, in ieder geval de planning en de status er van. Dit 

gebeurt gelijk met de ontwerp-Programmabegroting 2020. 

 

De onderwerpen genoemd in de Programmabegroting 2020 (met name bij de 

speerpunten) zijn afgestemd met de verschillenanalyses, die (in oktober) door 

de agendacommissie worden vastgesteld. Met andere woorden: er staan geen 

onderwerpen in de LTA zonder instemming van de agendacommissie. 

Vervolgens wordt de LTA maandelijks (door de agendacommissie en 

vervolgens via de maandrapportage door de raad) geactualiseerd. 

De conclusie is dan ook dat het vaststellen van de momentopname van de LTA 

op 13  november 2019 door de raad weinig tot geen toegevoegde waarde 

heeft. En ook feitelijk al weer achterhaald kan zijn, door instemming met de 

verschillenanalyses door de agendacommissie op 11 november. 

Voorstel: het vaststellen van de ‘onderwerpen LTA’ (structureel) van de 

raadsagenda te halen. 

 

Besluit 

Ingestemd wordt met het voorstel het vaststellen van de ‘onderwerpen LTA’ 

(structureel) van de raadsagenda te halen. 

De concept-raadsagenda voor 13 november wordt, met inachtneming van het 

bovenstaande, vastgesteld. 

Ingestemd wordt met de verschillenanalyse voor november 2019. 

 

Toelichting 

213/870: evaluatie rotonde Van Wijnbergenlaan/Stationsweg: evaluatie komt 

eind 2019 t/k naar de raad. De agendacommissie geeft aan deze evaluatie 

graag voor de commissie van december te willen agenderen. 
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Verschillenanalyses LTA 

 

Besluit 

Met de verschillenanalyses wordt ingestemd. 
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Toelichting 

222/840 (Bedrijventerrein Stroe): motivatie uitstel (stikstofimpasse) wordt 

toegevoegd. 

Prima om te verwijzen naar speerpunten in de ontwerp-Programmabegroting. 

Alleen minder stellig, omdat deze nog niet door de raad zijn vastgesteld. 
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Participatie in de raad - uitwerking 

In de notitie Participatie in Barneveld zijn enkele aanbevelingen gedaan die ook 

relevant zijn voor de agendacommissie. Met betrekking tot het 

'raadstafelgesprek' en de spreektijdregeling wordt een nadere uitwerking 

voorgesteld, zie bijlage. 

 

Besluit 

Met de voorgestelde uitwerking van 'Participatie bij de raad' wordt ingestemd, 

met dien verstande dat bij het raadstafelgesprek het woord 'beperkt' in punt 5 

wordt geschrapt en dat aan punt 8 wordt toegevoegd: De commissievoorzitter 

of gespreksleider besluit in overleg met de commissiesecretaris zo nodig tot 

het aanpassen van de gesprekssetting (bijvoorbeeld het verplaatsen naar een 

andere ruimte). 
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Concept agenda's voor de raadscommissies 

 

Besluit 

De agenda's voor de commissie worden vastgesteld, waarbij: 

- 5G netwerk (brief C1 + het gevraagde memo over stralingsgevaar) naar de 

commissie van november gaat; 

- bestemmingsplan Asselseweg I aan de agenda wordt toegevoegd; 

- Uitgangspuntennotitie openbare verlichting aan de agenda wordt 

toegevoegd. 

T.a.v. B-3.33 (asbesthoudend afval Vink) wordt afgesproken dit niet te 

agenderen, maar hier schriftelijke vragen over te stellen. 
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Rondvraag 

 

Besluit 

Voorstellen voor een raadsinformatieavond dienen te worden vergezeld van 

een informatief memo over het doel en de aanpak. 

De gereserveerde avond van 20 november kan worden gebruikt voor een 

debattraining. 
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Toelichting 

Gert Ploeg noemt Passend onderwijs als onderwerp voor een 

raadsinformatieavond. 

Wilma Heijkoop komt terug op het onderwerp armoedebeleid na de 

bijeenkomst van het Platform jeugd en onderwijs en de publicatie van een 

nieuwe minima-effectrapportage. 

 

 


